
 Protokół nr XXIII/2021 
z Sesji Rady Miejskiej w Poniecu odbytej 29 marca 2021 roku w godz. 1400 -  1530 w Hali 

widowiskowo - sportowej w Poniecu. 

____________________________________________________________________ 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej  Jerzy  Kusz  o godzinie 1400 otworzył XXIII Sesję Rady 

Miejskiej w Poniecu. Powitał radnych,  przybyłych gości oraz: 

   

• Burmistrza Ponieca Jacka Widyńskiego 

• Zastępcę Burmistrza Ponieca Eugeniusza Nowaka 

• Zastępcę Komendanta Powiatowego Policji w Gostyniu nadkom. Krzysztofa 
Wróblewskiego  

• Kierowników jednostek i zakładów budżetowych 

• Pracowników Urzędu Miejskiego     

 

Listy obecności radnych i gości stanowią załączniki do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz stwierdził, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 

15 radnych,  co stanowi  kworum  pozwalające na  podejmowanie uchwał.  

 

Następnie przewodniczący obrad Jerzy Kusz stwierdził, że radni otrzymali porządek obrad  

sesji wraz z zaproszeniami na XXIII Sesję i zwrócił się z pytaniem o uwagi do porządku obrad 

XXIII Sesji Rady Miejskiej. Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś wniósł o zdjęcie z 

obrad punktów 15, 16 i 17 z uwagi na pandemie Covid-19 i obostrzenia dotyczące 

zgromadzeń. Rada Miejska w obecności 15 radnych była za wnioskiem Zastępcy 

Przewodniczącego. 

 

Rada Miejska w Poniecu przyjęła następujący porządek obrad XXIII Sesji Rady Miejskiej: 

 

1. Otwarcie, 

2. Sprawozdanie Burmistrza Ponieca i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Poniecu z 

działalności w okresie międzysesyjnym i realizacji uchwał podjętych na poprzedniej 

sesji, 

3. Interpelacje i zapytania radnych, 

4. Wysłuchanie informacji na temat bezpieczeństwa publicznego na terenie gminy 

Poniec, 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr 

XXI/175/2020 z dnia 16 grudnia 2020 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Poniec na lata 2021-2032, 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  

Gminy Poniec na rok 2021, 
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7. Podjęcie uchwały w sprawie pomocy rzeczowej powiatowi gostyńskiemu w 2021 

roku, 

8. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej położonej w 

Poniecu, stanowiącej własność Gminy Poniec, 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Polityki Senioralnej w Gminie 

Poniec na lata 2021 – 2024, 

10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 

terenie  Gminy Poniec na rok 2021, 

11. Podjecie uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego i wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego za okres 

3 miesięcy kalendarzowych poprzedzających dzień złożenia wniosku o dodatek 

mieszkaniowy, 

12. Podjęcie uchwały w sprawie: programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Poniec, 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii w przedmiocie zmian granic miasta 

Ponieca oraz wystąpienia do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji z 

wnioskiem w sprawie zmiany granic, 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Poznaniu skargi Wojewody Wielkopolskiego, 

15.  Wysłuchanie sprawozdania z działalności zespołu interdyscyplinarnego ds. 

przeciwdziałania przemocy w rodzinie za rok 2020, 

16. Wysłuchanie sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Wsparcia Rodziny w 

Gminie Poniec na lata 2020-2022 za 2020 rok, 

17. Wysłuchanie sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii za okres 

od 1.01.2020 do 31.12.2020 r. 

18.  Sprawy organizacyjne, 

19.  Przyjęcie protokołu z XXII Sesji Rady Miejskiej. 

20.  Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

21.  Wolne wnioski i zapytania, 

22.  Zakończenie. 
 

Przystąpiono do omawiania poszczególnych punktów. 

 

Pkt 1. Otwarcie. 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz przywitał gości oraz podziękował Panu Krzysztofowi 

Kędziorze, członkowi OSP w Poniecu za honorową postawę przy udzielaniu pomocy podczas 

zdarzenia drogowego na Nowym Świecie w powiecie leszczyńskim. Podziękowania na ręce 

Pana Krzysztofa złożył również Burmistrz Ponieca oraz Zastępca Komendanta Powiatowego 

Policji w Gostyniu nadkom. Krzysztof Wróblewski.  
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Pkt 2. Sprawozdanie Burmistrza Ponieca i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Poniecu                    

z działalności w okresie międzysesyjnym.  
 

Burmistrz Ponieca Jacek Widyński przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym.  Informacja została przyjęta bez uwag. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 3. Interpelacje i zapytania radnych.  
 

Nie zgłoszono 

 

Pkt 4.  Wysłuchanie informacji na temat bezpieczeństwa publicznego na terenie gminy 

Poniec.  

Sprawozdanie z działalności Komendanta Powiatowego Policji w Gostyniu oraz informację o 

stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie powiatu gostyńskiego za rok 2020 

przedstawił Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Gostyniu nadkom. Krzysztof 

Wróblewski. 

Informacje o stanie ochrony przeciwpożarowej na terenie gminy Poniec za rok 2020 omówił 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz.  
 

Pkt 5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr 

XXI/175/2020 z dnia 16 grudnia 2020 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Poniec na lata 2021-2032 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz   poprosił  Skarbnika Gminy o przedstawienie projektu 

uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła  projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem.  

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał zamknięcia dyskusji, a Zastępca Przewodniczącego 

Aneta Wrotyńska przedstawiła projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 15 radnych jednomyślnie podjęła 

uchwałę nr XXIII/188/2021 

w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr XXI/175/2020 z dnia 16 grudnia 

2020 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Poniec na lata 

2021-2032 
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Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  

Gminy Poniec na rok 2021 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz poprosił  Skarbnika Gminy o przedstawienie projektu 

uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła  projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem.  

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili 

uwag. Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji 

na którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś przedstawił projekt uchwały                              

w przedmiotowej sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 15 radnych jednomyślnie podjęła 

uchwałę nr XXIII/189/2021 

w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  Gminy Poniec na rok 2021 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie pomocy rzeczowej powiatowi gostyńskiemu w 2021 

roku 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz poprosił  Skarbnika Gminy o przedstawienie projektu 

uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła projekt uchwały wraz                                       

z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili 

uwag. Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji 

na którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

  

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał zamknięcia dyskusji, a Zastępca Przewodniczącego 

Aneta Wrotyńska przedstawiła projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 15 radnych jednomyślnie podjęła 

uchwałę nr XXIII/190/2021 
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w sprawie pomocy rzeczowej powiatowi gostyńskiemu w 2021 roku 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 8. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej położonej w 

Poniecu, stanowiącej własność Gminy Poniec 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Inspektora UM Krystiana Juśkiewicza o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Inspektor Krystian Juśkiewicz przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

  

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał otwarcia dyskusji w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

 

Przewodniczący obrad Jerzy Kusz  dokonał zamknięcia dyskusji. Poprosił swego zastępcę                

o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś przedstawił projekt uchwały w 

przedmiotowej sprawie. 

                                                                                              

Rada Miejska w obecności 15 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XXIII/191/2021 

w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej położonej w Poniecu, stanowiącej 

własność Gminy Poniec. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Polityki Senioralnej w Gminie 

Poniec na lata 2021 – 2024 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz poprosił Kierownik OPS w Poniecu Hannę Konieczną o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Poniecu Hanna Konieczna przedstawiła projekt 

uchwały wraz z uzasadnieniem. 

  

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał otwarcia dyskusji w której radni nie zgłosili uwag, 

następnie dokonał zamknięcia dyskusji. Poprosił swego zastępcę o przedstawienie projektu 

uchwały. 
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Zastępca Przewodniczącego Rady Aneta Wrotyńska przedstawiła projekt uchwały w 

przedmiotowej sprawie. 

                                                                                              

Rada Miejska w obecności 15 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XXIII/192/2021 

w sprawie przyjęcia Programu Polityki Senioralnej w Gminie Poniec na lata 2021 – 2024 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na terenie  

Gminy Poniec na rok 2021 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Kierownik OPS w Poniecu Hannę Konieczną o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Poniecu Hanna Konieczna przedstawiła projekt 

uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał otwarcia dyskusji nad przedstawionym  projektem 

uchwały.  W trakcie dyskusji radni nie zgłosili uwag do przedstawionego tematu, który był  

omawiany na autonomicznych posiedzeniach komisji. 

 

Przewodniczący obrad Jerzy Kusz  dokonał zamknięcia dyskusji. Poprosił swego zastępcę                 

o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś przedstawił  projekt  uchwały w 

przedmiotowej sprawie. 

         

Rada Miejska w obecności 15 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XXIII/193/2021 

w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na terenie  Gminy Poniec na rok 2021 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego i wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego za okres 3 

miesięcy kalendarzowych poprzedzających dzień złożenia wniosku o dodatek 

mieszkaniowy 
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Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Kierownik OPS w Poniecu Hannę Konieczną o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Poniecu Hanna Konieczna przedstawiła projekt 

uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał otwarcia dyskusji nad przedstawionym  projektem 

uchwały.  W trakcie dyskusji radni nie zgłosili uwag do przedstawionego tematu, który był  

omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji. 

 

Przewodniczący obrad Jerzy Kusz  dokonał zamknięcia dyskusji. Poprosił swego zastępcę                 

o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Aneta Wrotyńska przedstawiła projekt uchwał w 

przedmiotowej sprawie. 

         

Rada Miejska w obecności 15 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XXIII/194/2021  

w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego i wzoru 

deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego za okres 3 miesięcy kalendarzowych 

poprzedzających dzień złożenia wniosku o dodatek mieszkaniowy 

 

Uchwały stanowią załączniki do protokołu. 

 

Pkt  12. Podjęcie uchwały w sprawie: programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Poniec 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Podinspektora UM Łukasz Białka o przedstawienie 

projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Podinspektor UM Łukasz Białek przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

  

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał otwarcia dyskusji w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

 

Przewodniczący obrad Jerzy Kusz  dokonał zamknięcia dyskusji. Poprosił swego zastępcę                

o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś przedstawił projekt uchwały w 

przedmiotowej sprawie. 
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Rada Miejska w obecności 15 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XXIII/195/2021  

w sprawie: programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Poniec 

 

Uchwały stanowią załączniki do protokołu. 

 

Pkt 13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii w przedmiocie zmian granic miasta 

Ponieca oraz wystąpienia do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji z 

wnioskiem w sprawie zmiany granic 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Inspektora UM Daniela Zborowskiego o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Inspektor UM Daniel Zborowski przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

  

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał otwarcia dyskusji w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

 

Przewodniczący obrad Jerzy Kusz  dokonał zamknięcia dyskusji. Poprosił swego zastępcę                

o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Aneta Wrotyńska przedstawiła projekt uchwały w 

przedmiotowej sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 15 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XXIII/196/2021  

w sprawie wyrażenia opinii w przedmiocie zmian granic miasta Ponieca oraz wystąpienia 

do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji z wnioskiem w sprawie zmiany granic 

 

Uchwały stanowią załączniki do protokołu. 

 

Pkt 14. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Poznaniu skargi Wojewody Wielkopolskiego 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Inspektora UM Daniela Zborowskiego o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Inspektor UM Daniel Zborowski przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
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Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał otwarcia dyskusji w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

 

Przewodniczący obrad Jerzy Kusz  dokonał zamknięcia dyskusji. Poprosił swego zastępcę                

o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś przedstawił projekt uchwały w 

przedmiotowej sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 15 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XXIII/197/2021  

w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Poznaniu skargi 

Wojewody Wielkopolskiego 

 

Uchwały stanowią załączniki do protokołu. 

 

Pkt  18. Sprawy organizacyjne 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz przypomniał radnym o obowiązku złożenia oświadczeń  

majątkowych do końca kwietnia br. za rok 2020. 

 

Pkt  19. Przyjęcie protokołu z XXII Sesji Rady Miejskiej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jerzy Kusz poinformował, że zgodnie z  paragrafem 38  

Statutu Gminy Poniec do biura Rady nie wpłynęły uwagi do protokołu z XXII Sesji Rady 

Miejskiej. Rada Miejska w obecności 15 radnych w głosowaniu jednomyślnie przyjęła 

protokół z XXII Sesji Rady Miejskiej.  

 

Pkt  20. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

                

Nie wpłynęły. 

 

Pkt  21. Wolne wnioski i zapytania. 

 

Nie wpłynęły.  

 

Pkt 22. Zakończenie. 
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Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz  w związku z wyczerpaniem porządku obrad podziękował 

radnym i gościom za uczestnictwo w XXIII Sesji Rady Miejskiej i o godz. 1530 dokonał 

zamknięcia obrad Sesji.   

 

 

  Protokółowała                                                                                    Przewodniczący  Rady 
Karolina Hamrol                                                                                           Jerzy Kusz 


